
Mosetertoppen Velforening 
 

Protokoll fra årsmøte i Mosetertoppen Velforening, 

05.04.2023, kl. 19 på Hafjell Hotell. 

 

Følgende saker ble behandlet: 
 

1. Åpning av møtet 

 

1.1 Registrering av fremmøtte og fullmakter. 
Det ble registrert 44 stemmeberettigede fysisk tilstede samt 26 deltagere digitalt og 25 

fullmakter.  

 

1.2 Valg av møteleder og protokollfører 

Det ble foreslått at Knut Olav Irgens Høeg skulle lede møtet og at Cathrine Stange 
skulle skrive protokoll. 

Vedtak: Begge ble valgt. 

 

1.3 Godkjennelse av innkalling.  

Det ble sendt ut varsel på mail om årsmøte 27. januar 2023, og det ble også lagt ut 
innkalling på Facebook siden 17. mars. Deretter ble innkalling sendt ut på mail 20.mars 

2023. 

Innkalling ble godkjent. 

 

1.4 Valg av 3 personer til undertegning av protokollen 
Mikal Opheim, Geir Kjær og Cathrine Stange ble foreslått til å skrive under protokoll.  

Vedtak: de 3 ovenstående ble valgt. 

 

2. Styrets årsrapport for 2022 

Knut Olav Høeg, presenterte styrets årsrapport (presentasjon vedlagt protokollen). 
Herunder ble følgende saker gjennomgått: 

 

 Skiløyper– status Øyer Turskiløyper samt info om ny heis i alpinanlegget 

 Vei – driftsansvar og forbedringer utført 
 

 Søppel – oppfordring om å bli bedre i 2023! 

 

Bredbånd - TV – orientering om status med Eidsiva. Etter ekstraordinært årsmøte 27. 

august 2022, der kollektiv avtale på fiber levert av Eidsiva ble godkjent, har arbeidet 
startet opp. Implementering er noe forsinket ift opprinnelig fremdriftsplan, men 

Velforeningens medlemmer blir kompensert for forsinkelsen:  

-  «Gammel løsning» - man slipper kostnader for TV frem til fiber er installert 

- Installert fiber – man slipper kostnad for denne til hele feltet er levert. 

 
 Utvikling av nettside for Mosetertoppen Velforening – status på arbeidet samt presentasjon 

av resultater fra spørreundersøkelse, som ble gjennomført i februar.  Demo versjon av 

nettsiden ble presentert og godt mottatt.  

 

 Styrets årsberetning for 2022. 
 Vedtak: Årsberetning ble godkjent. 
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Årsregnskap 2022 

 Styrets leder gikk gjennom regnskapet. 

 Vedtak: Regnskapet ble godkjent. 
 

3. Budsjett 2023 

 Styrets leder gikk gjennom budsjettet. 

 Vedtak: Budsjettet ble vedtatt. 

 
 

4. Valg 

 

4.1 Styreleder 
4.2 Styremedlemmer 

4.3 Valgkomite 

4.4 Forretningsfører 

4.5 Revisor 

 
Styret har i 2022/23 bestått av følgende medlemmer: 

Knut Olav Irgens Høeg styrets leder –  på valg  

Edvard Cock   styremedlem – på valg  

Mia Stoknes   styremedlem – valgt for 2 år i 2022 

Cathrine Stange  styremedlem – valgt for 2 år i 2022 
Stein Plukkerud  utbyggers representant etter vedtektene 

 

Valgkomiteen foreslo at Knut Olav Irgens Høeg fortsetter som styrets leder. 

Valgkomiteen har foreslått Edvard Cock fortsetter som styremedlem. 

 
Det kom ingen benkeforslag på nye medlemmer fra møtedeltagerne. 

Vedtak: Valgkomiteens innstilling ble vedtatt. 

 

Valgkomiteen har i 2023 bestått av Mikal Opheim (leder) og Egil Jarslett. 

Forslag til valgkomite 2024: Mikal Opheim (leder) og Egil Jarslett. 
Vedtak: Valgkomiteen ble valgt for ny periode. 

 

Forretningsfører: Vestsiden Invest AS 

Revisor: Oppland revisjon og rådgivning. 

 
 

5. Oppdatering av vedtekter 

Ingen endring av vedtekter. 

 

7.    Andre saker meldt til årsmøtet 
Ingen innmeldte saker. 

 

I forlengelsen av det formelle årsmøtet ble det gitt en generell oppdatering rundt utviklingen på 

Mosetertoppen.  

 

 

 

 

DocuSign Envelope ID: A83E27AD-7CB4-4CCA-BEC6-C071C7F2CD71



Takk for et godt møte! 

 

 

Oslo, 11. april 2023 

 

 

 
____________________ 

Mikal Opheim       

 

 

 
____________________ 

Geir Kjær 

 

 

 
___________________ 

Cathrine Stange 
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